
 

Interpelacja nr 23 

z dnia 14 maja 2019 r 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 

jednostki pomocniczej Rady Dzielnicy Praga-Południe 

 

w sprawie przychodni NFZ dla pofabrycznych zabudowujących się terenów 
Kamionka i Grochowa 

 

 

 

Pan Marcin Kluś 

Przewodniczący Rady Dzielnicy 

Praga-Południe  m.st. Warszawy 

 

 

Szanowny Panie Przewodniczący, 

Rada Osiedla zwraca się z pytaniem, czy władze Dzielnicy planują utworzenie nowej 

placówki służby zdrowia – przychodni, która mogłaby obsłużyć dynamicznie rosnącą 

liczbę mieszkańców Kamionka i Grochowa z pofabrycznych terenów. 

Przypomnieć pragniemy, że na dziś, według ofert deweloperskich przybędzie w 

najbliższej okolicy ok. 3600 mieszkań, a jeszcze nie wszystkie firmy, które planują tam 

budowę, rozpoczęły sprzedaż. 

Tymczasem już dziś mieszkańcy zgłaszają nam, że dostanie się do lekarzy 

pierwszego kontaktu, w tym do pediatrów, jest bardzo trudne. 

 

 

 

Z wyrazami szacunku 

Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 


